



ROCK SYMPHONY VOICES Orchestra Embarks on a Stunning Tour Across France

ROCK SYMPHONY VOICES Orchestra is thrilled to announce the launch of its new tour, which will cover 34 cities across France. Organized by SOVA PRODUCTION, this tour promises to be a memorable musical event.

This year, ROCK SYMPHONY VOICES presents an impressive program where a symphony orchestra, a rock band, a choir, and virtuoso singers will come together on stage to create an incredible rock energy. Over 80 talented artists will shine on stage, triggering a range of emotions from frenetic energy to emotional passion.

The legendary rock hits of QUEEN, NIRVANA, RAMMSTEIN, METALLICA, AC/DC, SCORPIONS, AEROSMITH, LINKIN PARK, RED HOT CHILI PEPPERS, RAGE AGAINST THE MACHINE, EURYTHMICS, THE ROLLING STONES, and many others will resound in exciting new arrangements.

ROCK SYMPHONY VOICES will bring together on stage 20 choristers, 5 virtuoso singers, 36 violins, 10 double basses, 14 violas, 12 cellos, 12 woodwinds, 14 brass instruments, and 6 batteries, as well as a harp and a piano. On the rock band side, an energetic drummer, a bassist, a rhythm guitarist, a lead guitarist, and a keyboardist will also be present.

The sincere and powerful performances of the virtuoso singers will transport audiences into a world of rock magic, where every chord will evoke intense emotions. A sonic and visual spectacle will open the doors to another world, where hearts will beat to the rhythm of rock and souls will be filled with incredible musical energy.

If you have already had the opportunity to enjoy last year's concert, you know how exciting of an event



L'orchestre ROCK SYMPHONY VOICES se lance dans une tournée époustouflante à travers la France

L'orchestre ROCK SYMPHONY VOICES est ravi d'annoncer le lancement de sa nouvelle tournée, qui couvrira 34 villes à travers la France. Organisé par SOVA PRODUCTION, ce tour promet d'être un événement musical mémorable.

Cette année, ROCK SYMPHONY VOICES présente un programme impressionnant où un orchestre symphonique, un groupe de rock, un chœur et des chanteurs virtuoses se réuniront sur scène pour créer une incroyable énergie rock. Plus de 80 artistes talentueux brilleront sur scène, déclenchant toute une gamme d'émotions, de l'énergie frénétique à la passion émotionnelle.

Les hits légendaires du rock de QUEEN, NIRVANA, RAMMSTEIN, METALLICA, AC/DC, SCORPIONS, AEROSMITH, LINKIN PARK, RED HOT CHILI PEPPERS, RAGE AGAINST THE MACHINE, EURYTHMICS, THE ROLLING STONES, et bien d'autres résonneront dans de nouvelles arrangements passionnants.

ROCK SYMPHONY VOICES réunira sur scène 20 choristes, 5 chanteurs virtuoses, 36 violons, 10 contrebasses, 14 altos, 12 violoncelles, 12 bois, 14 cuivres et 6 batteries, ainsi qu'une harpe et un piano. Du côté du groupe de rock, un batteur énergique, un bassiste, un guitariste rythmique, un guitariste soliste et un claviériste seront également présents.

Les performances sincères et puissantes des chanteurs virtuoses transporteront le public dans un monde de magie du rock, où chaque accord évoquera des émotions intenses. Un spectacle sonore et visuel ouvrira les portes vers un autre monde, où les cœurs battent au rythme du rock et les âmes seront remplies d'une incroyable énergie musicale.

Si vous avez déjà eu l'occasion de profiter du concert de l'année dernière, vous savez à quel point il s'agit d'un événement excitant.